

Application to a Judge/Justice

Criminal Code of Canada /

Sex Offender Information Registration Act

Canada: Province of British Columbia

Police Agency & File No.:	Court File No.(s):
DOB	Ban Sec. No.

In the case of R. vs Name of offender

APPLICANT (check appropriate box) Offender Counsel for Applicant

Name: Surname Given Name

Residential address: Street City/Municipality Postal Code

British Columbia Telephone Home () Business ()

Mailing address: check box if same as residential address or provide

 Street City/Municipality Postal Code

British Columbia

Name of Counsel for Applicant

Note: If the subject of this application is a Notice of Obligation to Comply with the *Sex Offender Information Registration Act* (Form 54), a copy of the notice must be submitted with this application. If the notice cannot be located, the person subject to the notice must contact the British Columbia Sex Offender Information Registration Centre and obtain an copy.

An application is made to the court for the following order:

- To terminate an Order to Comply with *Sex Offender Information Registration Act* [*Criminal Code of Canada* Sec. 490.015]
- To terminate Notice of Obligation to Comply with *Sex Offender Information Registration Act* [*Criminal Code of Canada* Sec. 490.026]
- To receive exemption from a Notice of Obligation to Comply with *Sex Offender Information Registration Act* [*Criminal Code of Canada* Sec. 490.02905(1)]
- To terminate the Notice of Obligation to Comply with *Sex Offender Information Registration Act* [*Criminal Code of Canada* Sec. 490.02908]

The reasons on which the application is based are as follows:

If more space is required, add more pages

Dated

at

British Columbia

Signature of applicant

Forwarded to:

Crown DATE

TO THE APPLICANT

You are required to appear before the Court Type Court on Date at Time .m.

at Court Address

to present your application to fix a date for hearing this application.

The Court orders:

- termination under *Criminal Code of Canada*: s. 490.016 s.490.027 490.02909
- exemption Order made under s. 490.02905(2)
- permanent removal of all information relating to the offender Name from the British Columbia Sex Offender Information Registration Centre's database in relation to this application made under s. 490.02905(4)
- corrected Order under s. 490.02905(2)(b)

Dated

at

British Columbia

Signature of Judge/Justice or Clerk of the Court on behalf of Judge/Justice

Application to a Judge/Justice – Sex Offender Information Registration Act/Criminal Code of Canada

Demande à un juge/juge de paix

Code criminel du Canada /

Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels

Canada: Province de la Colombie-Britannique

Service de police & n° de dossier :	N° de dossier(s) du greffe :	
DDN :	Interdit	Art. n°

Dans l'affaire de R. contre _____ Nom du délinquant

requérant (cocher la case qui s'applique)

Délinquant

Avocat du requérant

Nom : _____ Nom de famille _____ prénom _____

Adresse domiciliaire : Rue _____ Ville/Municipalité _____ Code Postal _____

Colombie-Britannique Téléphone Domicile () _____ Travail () _____

Adresse postale : Cocher la case si l'adresse est la même que l'adresse domiciliaire ou fournir

Rue _____ Ville/Municipalité _____ Code Postal _____

Colombie-Britannique

Nom de l'avocat du requérant _____

Avis : Si l'objet de cette demande est un avis établi selon l'Ordonnance enjoignant de se conformer à la *Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels* (Formulaire 54), une copie de l'avis doit accompagner cette demande. Si l'avis est introuvable, la personne faisant l'objet de l'avis doit en obtenir une copie en communiquant avec le British Columbia Sex Offender Information Registration Centre.

Demande à un juge/juge de paix – En vertu de la Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels

Une demande est présentée au tribunal pour qu'il rende l'ordonnance suivante :

- Révocation d'une Ordonnance enjoignant de se conformer à la *Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels* [Code criminel du Canada art. 490.015]
- Révocation de l'avis établi selon l'Ordonnance enjoignant de se conformer à la *Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels* [Code criminel du Canada art. 490.026]
- Dispense d'un avis établi selon l'Ordonnance enjoignant de se conformer à la *Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels* [Code criminel du Canada art. 490.02905(1)]
- Révocation de l'avis établi selon l'Ordonnance enjoignant de se conformer à la *Loi sur l'enregistrement de renseignements sur les délinquants sexuels* [Code criminel du Canada art. 490.02908]

Les motifs de la demande sont les suivants :

s'il manque d'espace, ajouter des pages additionnelles

Fait le _____

à _____

Colombie-Britannique

Signature du requérant

Transmis à la :

Couronne _____ Date _____

Au requérant

Il vous est enjoint de comparaître devant le tribunal _____ Type de tribunal _____ le _____ Date _____ à _____ Heure _____

à _____ Adresse du tribunal _____

pour soumettre votre demande

pour fixer la date d'audition de cette demande.

Le tribunal ordonne :

Révocation selon le *Code criminel du Canada* art. 490.016 art. 490.027 490.02909

Ordonnance d'exemption en vertu de l'art. 490.02905(2)

Radiation permanente de tous les renseignements sur le délinquant _____ Nom _____ de la banque de données du British Columbia Sex Offender Information Registration Centre relativement à cette demande présentée en vertu de l'art. 490.02905(4)

Modification de l'Ordonnance en vertu de l'art. 490.02905(2)(b)

Fait le _____

à _____

Colombie-Britannique

Signature du juge/juge de paix ou du greffier du tribunal au nom du juge/juge de paix